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"Z WOLI BABKI" WOLA ŻULIŃSKA"POLESIE" Z BOROWICY

"PAWŁOWIANKI" Z PAWŁOWA

"ECHO" Z GOŁĘBIA "SENIORKI" Z WÓLKI KAŃSKIEJ

"KORAL" Z KAMIENIA"RADOŚĆ" Z LISZNA

"AVISTA" Z REJOWCA
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I N W E S T Y C J EI N W E S T Y C J E

Trzy lata upłynęło, od dnia kiedy to Gmina Rejowiec wychodząc naprzeciw oczekiwaniom mieszkańców wsi Hruszów, Marynin,

Czechów Kat, Zagrody, w ramach porozumienia zawartego z Powiatem Chełmskim przekazała dokumentację techniczną na

kompleksową przebudowę drogi powiatowej nr 3122L od km 12+638 do km 20+035 na odcinku Zagrody - Rejowiec.

Mieszkańcy coraz bardziej skarżyli się na zły stan ww. drogi powiatowej. Główną przeszkodą wskazywaną przez Starostwo był brak

dokumentacji technicznej oraz spory koszt jej wykonania. Z inicjatywy radnych Pana Andrzeja Lewczuka, Pana Franciszka Karasia i

Pana Witolda Szurana, Burmistrz oraz Rada Miejska zgodnie podleli decyzję o jej wykonaniu i sfinansowaniu z budżetu gminy.

Samorząd poniósł koszty pełnej dokumentacji, która przez Powiat została przyjęta protokołem zdawczo odbiorczym w dniu 30

czerwca 2020 r. (skan poniżej). Po dwóch latach okazało się, że potrzebna jest kolejna dokumentacja techniczna, tym razem na

przebudowę przyłączy energetycznych przebiegających nad drogą. Gmina również przejęła na siebie obowiązek jej wykonania. Komplet

dokumentacji przekazano 2 czerwca 2022 r. (skan poniżej). Mimo starań władz gminnych przebudowa drogi jest ciągle odkładana w

czasie. Mamy głęboką nadzieję, że uda się wrócić do poziomu realizowanych wspólnie z Powiatem inwestycji z przed kilku lat, gotowa

dokumentacja doczeka się realizacji, a mieszkańcy komfortu i bezpieczeństwa jazdy.
Aneta Jeleń, UM Rejowiec

CZY BĘDZIE PRZEBUDOWA DROGI POWIATOWEJ NA ODCINKU REJOWIEC - ZAGRODY?CZY BĘDZIE PRZEBUDOWA DROGI POWIATOWEJ NA ODCINKU REJOWIEC - ZAGRODY?

DROGI POWIATOWE DO OZNACZENIADROGI POWIATOWE DO OZNACZENIA

Mamy również nadzieję, że w niedalekiej przyszłości uda się na

terenie Gminy Rejowiec uzupełnić oznakowanie poziome na drogach

powiatowych.

Linie segregacyjne występujące na całej długości odcinka jezdni 

 poprawią znacznie czytelność oznakowania danego odcinka oraz

bezpieczeństwo ruchu drogowego.
Aneta Jeleń, UM Rejowiec
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M U R A L  N A  B U D Y N K U  S Z K O Ł Y  P O D S T A W O W E JM U R A L  N A  B U D Y N K U  S Z K O Ł Y  P O D S T A W O W E J

Z ciekawą i niecodzienną inicjatywą z zakresu zachowania i

upamiętniania dziedzictwa lokalnego wyszło Stowarzyszenie Lokalna

Grupa Działania PROMENADA S 12. W Rejowcu powstał pierwszy na

terenie LGD mural, ozdobił ścianę Szkoły Podstawowej im. Mikołaja

Reja. Mieszkańcy gminy i nie tylko, już mogą podziwiać street-

artowe dzieło, które upamiętnia postać tego wybitnego,

renesansowego poety, patrona szkoły.

Brawa dla wszystkich, którzy przyczynili się do powstania tego 

 wyjątkowego muralu! Głównym motywem malowidła jest sam

Mikołaj Rej, który widnieje jako symbol dawnych czasów, obok

dziewczynki oddającej się pasji czytania książki. Ta inspirująca scena

przypomina nam, jak ważna jest rola edukacji w życiu każdego

dziecka i jak cenna jest nasza kultura i historia. 

Cytat, który zwieńcza mural, "Nie ten jest mądry, co wiele spraw umie, lecz kto złe od dobrego rozeznać rozumie", jest doskonałym

odzwierciedleniem nauk Mikołaja Reja, które do dziś są warte podkreślenia i przypominania. Jest to przesłanie, które niesie daleką

mądrość i stanowi dodatkową motywację dla uczniów, by podążali za swoimi marzeniami i doskonalili swój umysł.

Niech jego przesłanie stanie się inspiracją dla kolejnych działań na rzecz rozwoju kultury, rozwoju lokalnej społeczności oraz promocji

Rejowca.

Być może ten malowniczy mural stanie się ulubionym miejscem sesji zdjęciowych zarówno dla mieszkańców, jak i dla odwiedzających

Rejowiec. To także piękny dodatek do bogactwa kulturowego miasteczka, który przyciągnie uwagę turystów, ciekawych nie tylko

historii regionu, ale i artystycznego dziedzictwa. Mural został wykonany w ramach projektu współpracy pn. "Dobre praktyki w zakresie

turystyki" realizowanego przez Stowarzyszenie Lokalna Grupa Działania PROMENADA S 12". Projekt współfinansowany jest ze środków

Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014 - 2020.
Katarzyna Kozłowska, LGD PromenadaS12 

Wizyta w dniu 28 marca Burmistrza Tadeusza Górskiego oraz

Proboszcza Parafii Rejowiec Ks. Jacka Jakubca, u Starosty Piotra

Deniszczuka oraz u Jerzego Kwiatkowskiego – Wicestarosty,

okazała się bardzo owocna. Dla Parafii przyznano dofinansowanie

z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków na realizację

inwestycji pt.: „Konserwacja i restauracja poszycia dachowego,

poprawa i częściowe uzupełnienie elewacji ścian kościoła pw.

Św. Jozafata BM w Rejowcu” w kwocie 980 000,00 zł.

Ta ważna inicjatywa pomoże w zachowaniu i przywróceniu dawnej

świetności zabytkowej świątyni, co jest ogromnym powodem do

radości i dumy dla całej społeczności Rejowca.
Aneta Jeleń, UM Rejowiec

B Ę D Z I E  R E M O N T  K O Ś C I O Ł A
O G Ł O S Z O N O  W Y N I K I  N A B O R U  D O  R Z Ą D O W E G O  P R O G R A M U  O C H R O N Y  Z A B Y T K Ó W

B Ę D Z I E  R E M O N T  K O Ś C I O Ł A
O G Ł O S Z O N O  W Y N I K I  N A B O R U  D O  R Z Ą D O W E G O  P R O G R A M U  O C H R O N Y  Z A B Y T K Ó W
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N O W A  D R O G A  W  S I E D L I S Z C Z K A C HN O W A  D R O G A  W  S I E D L I S Z C Z K A C H

P O W S T A N I E  W I R T U A L N A  S T R Z E L N I C AP O W S T A N I E  W I R T U A L N A  S T R Z E L N I C A
W budynku Szkoły Podstawowej im. Mikołaja Reja jeszcze w lipcu br. powstanie

wirtualna strzelnica. Będą z niej korzystali głównie uczniowie szkoły podstawnej

oraz uczniowie klas mundurowych z terenu powiatu chełmskiego, a także

mieszkańcy gminy, którzy dzięki zastosowaniu nowoczesnych technologii, mogą

mogli ćwiczyć umiejętności strzeleckie z wykorzystaniem różnych rodzajów broni

treningowej, na różnych wirtualnych odległościach i z różnych postaw

strzeleckich, w warunkach zbliżonych do naturalnych. 

W ramach wyposażenia znajda się tam m.in.: 

- specjalistyczne oprogramowanie przeznaczone do szkolenia strzeleckiego od

podstaw oraz prawidłowych, bezpiecznych zachowań,

- oprogramowanie wersja LAS4: przeznaczone do strzelania z replik laserowych, 

- repliki broni wymiarowo i wagowo identyczne lub zbliżone z oryginalną bronią

używaną przez polskie służby mundurowe,

- projektor multimedialny

- ekran projekcyjny 

- kamera rejestrująca punkt trafienia wiązką lasera

- system nagłośnieniowy.

- laptop

- laserowa replika broni krótkiej Glock z laserem bezbarwnym/czerwonym o

zbliżonej wadze i zgodnych wymiarach z oryginałem.

- laserowa replika broni długiej typu M4 o zbliżonej wadze z oryginałem,

zgodnych wymiarach, z laserem w kolorze bezbarwnym z odrzutem z dodatkowym

magazynkiem.

- laserowa replika Glock z odrzutem gazowym z zapasem gazu.

- laserowa replika broni długiej G36/MP5/M4 z laserem bezbarwnym/czerwonym.
Aneta Jeleń, UM Rejowiec

Zakończyła się największa i najdroższa gminna inwestycja drogowa 

ostatnich lat. Mieszkańcy mogą już w pełni korzystać 

z przebudowanej drogi gminnej w m. Siedliszczki

Po niespełna roku prac zakończyła się przebudowa drogi gminnej w miejscowości

Siedliszczki. Droga została poszerzona, zyskała pobocza, odwodnienie, nowe

oznakowanie oraz kanał technologiczny. Kanał technologiczny to ciąg osłonowych

elementów obudowy, studni kablowych oraz innych obiektów lub urządzeń służących

umieszczeniu lub eksploatacji urządzeń infrastruktury technicznej lub linii

telekomunikacyjnych np. światłowód wraz z zasilaniem oraz linii elektroenergetycznych.

To pierwsza droga na terenie Gminy, która posiada taki kanał.

Trzy etapy przebudowy

Dość szybko okazało się, że proces uzyskiwania pozwolenia na budowę będzie bardzo długotrwały i kosztowny. Dlatego został on

podzielony na trzy etapy. W pierwszej kolejności, w 2021 roku, mogliśmy cieszyć się utwardzeniem gruntowego odcinka drogi

tłuczniem. W kolejnym roku wykonano podbudowę górną, tak aby w tym roku na całości drogi położyć nową nawierzchnię asfaltową i

wybudować kanał technologiczny.

Inwestycja została 95 % sfinansowana z dofinasowana zewnętrznego.
Aneta Jeleń, UM Rejowiec
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 22 czerwca 2023 r. na długo wpisze się w karty historii rejowieckiego samorządu. W miejscowości Zawadówka (gmina Rejowiec)
odbyło się otwarcie innowacyjnej zero-energetycznej hybrydowej - hydrofitowej oczyszczalni ścieków. 

Otwarcia oczyszczalni dokonali: Gospodarz Gminy Tadeusz Górski, Katarzyna Zawiślak reprezentująca wojewodę lubelskiego, Milena
Petla w imieniu marszałka województwa lubelskiego, Jerzy Kwiatkowski wicestarosta chełmski, prof. Krzysztof Jóźwiakowski z
Uniwersytetu Przyrodniczego, dr inż. Arkadiusz Malik, główny projektant oczyszczalni, Grzegorz Maliszewski prezes firmy Taylor Sp.
o.o., generalny wykonawca, Agnieszka Marzec, Wojewódzki Inspektor Ochrony Środowiska, oraz ks. Marek Żyszkiewicz i ks. Jacek
Jakubiec, Mirosław Kość, Małgorzata Kość reprezentujący radę miejską w Rejowcu, a także Krzysztof Tarasiewicz sołtys Zawadówki.

Oczyszczalnia ma przepustowość 74 m3/d i może obsłużyć 740 osób z miejscowości Zawadówka, od których ścieki doprowadzane są za
pomocą systemu kanalizacyjnego. W obiekcie istnieje również możliwość oczyszczania ścieków dowożonych. Jest to druga tego typu
oczyszczalnia w woj. lubelskim o dużej przepustowości – powyżej 10 m3/d. Pierwsza ma przepustowość 180 m3/d i została oddana do
użytku w 2020 r. w miejscowości Białka nad jez. Bialskim na terenie gminy Dębowa Kłoda. 

Hydrofitowe oczyszczalnie ścieków są przedmiotem badań naukowych pracowników Katedry Inżynierii Środowiska i Geodezji (KISiG) z
Uniwersytetu Przyrodniczego w Lublinie już od ponad 28 lat. Technologie oczyszczania ścieków i unieszkodliwiania osadów ściekowych
w systemach hydrofitowych są ciągle udoskonalane, co pozwala na optymalizację funkcjonowania tych obiektów oraz na redukcję
kosztów ich budowy oraz eksploatacji. Innowacyjność oczyszczalni w Zawadówce polega na tym, że opiera się ona na wykorzystaniu
rozwiązań opartych na zasobach przyrody, a jej funkcjonowanie zapewnia wysokoefektywne oczyszczanie ścieków. Oczyszczalnia składa
się z części mechanicznej, biologicznej i chemicznej oraz systemu zagospodarowania osadów ściekowych.

Mechaniczne oczyszczanie ścieków przebiega w sitopiaskowniku oraz osadniku wstępnym i polega na usuwaniu największych
zanieczyszczeń, czyli skratek, piasku oraz osadów ściekowych. Osady ściekowe zatrzymane w osadniku są odwadniane i
unieszkodliwiane w specjalnym systemie hydrofitowym składającym się z 4 złóż gruntowo-roślinnych (z miskantem olbrzymim i
trzciną pospolitą). Przewiduje się, że po około 10 latach eksploatacji oczyszczalni odwodnione i ustabilizowane osady ściekowe będą
mogły zostać wykorzystane w rolnictwie do nawożenia gleb lub do rekultywacji gruntów. W tradycyjnych oczyszczalniach koszt
odwadniania i stabilizacji osadów stanowi około 60% kosztów eksploatacji oczyszczalni. Sposób zagospodarowania osadów przy
zastosowaniu metody hydrofitowej pozwala prawie na całkowitą redukcję kosztów ich odwadniania i stabilizacji. Tym bardziej, że w
oczyszczalni zastosowano system fotowoltaiczny do wytwarzania energii elektrycznej potrzebnej do zasilania pomp, które służą do
tłoczenia osadów na złoża gruntowo-roślinne.

OTWARCIE INNOWACYJNEJ ZERO-ENERGETYCZNEJ 
HYBRYDOWEJ, HYDROFITOWEJ OCZYSZCZALNI ŚCIEKÓW 

W MIEJSCOWOŚCI ZAWADÓWKA

OTWARCIE INNOWACYJNEJ ZERO-ENERGETYCZNEJ 
HYBRYDOWEJ, HYDROFITOWEJ OCZYSZCZALNI ŚCIEKÓW 

W MIEJSCOWOŚCI ZAWADÓWKA
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Oczyszczanie biologiczne w obiekcie w Zawadówce przebiega w hybrydowym systemie hybrydowym składającym się z dwóch
równoległych układów złóż gruntowo-roślinnych (z miskantem olbrzymim i z wierzbą wiciową), z pionowym i poziomym
przepływem, w którym zachodzą procesy usuwania zawiesiny ogólnej oraz zanieczyszczeń organicznych (BZT5 i ChZT) i
biogennych (azot i fosfor). 
Ostatnim elementem oczyszczalni jest innowacyjny P-filtr wypełniony skałą wapienno-krzemionkową opoką po obróbce termicznej
(matriał RockfosÒ), powszechnie występującą na Lubelszczyźnie. System ten służy do dodatkowego usuwania fosforu i ma za zadanie
chronić wody odbiornika przed eutrofizacją.
Oczyszczalnia została wyposażona w system fotowoltaiczny, co pozwala na redukcję zużycia energii z sieci energetycznej prawie do
zera. Ponadto jest w pełni zautomatyzowana i sterowana za pomocą komputera, co pozwala na kontrolę pracy obiektu. Dopływ i
odpływ ścieków z oczyszczalni jest rejestrowany za pomocą specjalnych przepływomierzy, dzięki czemu eksploatator może śledzić na
bieżąco ilości oczyszczanych ścieków.
Obecnie oczyszczalnia w Zawadówce jest przedmiotem badań naukowych realizowanych na Uniwersytecie Przyrodniczym w Lublinie,
które pozwolą na dalsze udoskonalanie technologii oczyszczania ścieków w hybrydowych systemach hydrofitowych.

Aneta Jeleń, UM Rejowiec
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T O  B Ę D Z I E  R A J  D L A  D Z I E C I !  
N A  U L I C Y  S Ł O N E C Z N E J  P O W S T A N I E  N O W Y  P L A C  Z A B A W !  

T O  B Ę D Z I E  R A J  D L A  D Z I E C I !  
N A  U L I C Y  S Ł O N E C Z N E J  P O W S T A N I E  N O W Y  P L A C  Z A B A W !  

Trampolina, potrójna huśtawka, bujak, piaskownica, karuzela, duży zestaw zabawowy ze zjeżdżalnią, sześciokąt do wspinania dla
dzieci młodszych i tych ciut starszych... dwa elementy siłowni… Nowy plac zabaw powstanie koło bloków Spółdzielni Mieszkaniowej
„OSADA”. A, że w pobliżu są osiedla domów jednorodzinnych - to i na placu zabaw nie zabraknie chętnych do zabawy.
- Przy ulicy Słonecznej szykujemy się do budowy placu zabaw. Wizualizacje nie do końca oddają jego naturę, ponieważ te nawierzchnie
będą żwirowe, ale urządzenia do zabawy mają tak właśnie wyglądać. Będzie to pierwsze z zadań projektu „ZIELEŃ TO ŻYCIE, RUCH TO
ZDROWIE".
- Mam nadzieję, że jesienią będzie można je przetestować, obecnie jesteśmy na etapie wyłonienia wykonawcy robót - informuje
Tadeusz Górski – Burmistrz Rejowca. 

Cel? Integracja lokalnej społeczności
Celem inwestycji jest stworzenie funkcjonalnej i bezpiecznej przestrzeni aktywności społecznej, stanowiącej miejsce integracji dla
lokalnej społeczności. W ramach inwestycji nie przewiduje się znaczącej ingerencji w istniejące ukształtowanie terenu. Dla ułatwienia
komunikacji zostanie stworzone dodatkowe wejście na obszar placu zabaw od strony ul. Szkolnej.

Aneta Jeleń UM Rejowiec
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F e s t y n  B a w m y  s i ę  w  P o k o j uF e s t y n  B a w m y  s i ę  w  P o k o j u
Rozpoczęcie lata w naszym mieście w tym roku zostało upamiętnione wyjątkowym wydarzeniem, które łączyło tradycje, muzykę, radość i
solidarność.

18 czerwca, mimo początkowego deszczu, amfiteatr miejski tętnił życiem podczas 29 Regionalnego Przeglądu Piosenki i Przyśpiewki
Ludowej. Festiwal otworzył drzwi do niezapomnianego festynu "Bawmy się w Pokoju, Silni Razem!". Pomimo kapryśnej pogody,
atmosfera stała się cieplejsza, kiedy pojawiło się słońce, przyciągając mieszkańców do wspólnego świętowania.

Przegląd piosenki i przyśpiewki okazał się źródłem niezapomnianych emocji, a zespoły "Koral" z Kamienia oraz "Polesie" z Borowicy
zdobyły główne nagrody. Jednak sercem wydarzenia była część festynowa, która przyciągnęła wielu mieszkańców naszej społeczności.
Na scenie mogliśmy podziwiać niezwykle profesjonalny koncert orkiestry dętej, wzruszające występy przedszkolaków oraz utalentowanych
uczniów szkoły podstawowej. Zaproszeni goście mieli również okazję obejrzeć występy uczestników zajęć w GOK, którzy zaprezentowali
swoje umiejętności gitarowe. Ponadto wystąpiły gościnnie zespoły takie jak "Unisono" oraz "Rejowiecka Szkoła Rocka" z Rejowca
Fabrycznego, które także i w naszym mieście mają wielu wiernych fanów i entuzjastów ich muzyki.

Kulminacyjnym punktem dnia był koncert charytatywny dla walczącej Ukrainy, wykonany przez "Kapelę Dobrej Woli" na czele z
redaktorem naczelnym radia "Polonia" Panem Jerzym Moskałą oraz Panem Markiem Świderczukiem prezesem fundacji "Reybud Help".
Panowie przybliżyli również obecną sytuację za wschodnią granicą, przedstawili relacje świadków i uczestników działań wojennych.
Słowa wsparcia na ręce prezesa stowarzyszenia "Dom Polonii na Wschodzie" Pana Aleksandra Giedroycia w imieniu całej społeczności
miasta i gminy Rejowiec przekazał Burmistrz Rejowca Tadeusz Górski i Przewodniczący Rady Miejskiej Mirosław Kość.

Festyn z biegiem czasu przekształcił się w zabawę taneczną dla wszystkich, z muzyką dostarczaną przez zespół "Lazur". Ten niezwykły
dzień był pełen zabawy i solidarności.

Wśród atrakcji znajdowały się liczne stoiska z potrawami regionalnymi, przygotowanymi przez Koła Gospodyń Hruszów, Bańkowszczyzna,
Zagrody i Kobyle. Dzieci bawiły się na dmuchańcach, a dla każdego znalazły się smakołyki na stoiskach z małą gastronomią. Nie
zabrakło również konkursu sportowego o puchar burmistrza oraz strzelnicy prowadzonej przez Stowarzyszenie Strzelecko-kolekcjonerskie
"Semper Fidelis" oraz zabawy paintball.

Chcemy podziękować wszystkim, którzy wzięli udział w festynie "Bawmy się w Pokoju, Silni Razem!". To dzięki Wam ten dzień był pełen
wspaniałych wspomnień. Z niecierpliwością czekamy na kolejne wydarzenia!

Karolina Lipińska-Woźniak

Aleksander Giedroyc - "Dom Polonii na Wschodzie", Burmistrz Rejowca
Tadeusz Górski, Marek Świderczuk "Reybud Help", Kapela Dobrej Woli.

Gminne Przedszkole w Rejowcu

"Rejowiecka Szkoła Rocka", Rejowiec Fabryczny Zespół Gitarowy z GOK Rejowiec



KGW BAŃKOWSZYZNA
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F e s t y n  B a w m y  s i ę  w  P o k o j uF e s t y n  B a w m y  s i ę  w  P o k o j u

KGW "KOBYLANKI"

PRZEDSZKOLE W REJOWCU KGW "ZAGRODZIANKI"

KGW HRUSZÓW PRZEDSZKOLE W REJOWCU

PRZEDSZKOLE W REJOWCU SZKOŁA PODSTAWOWA



Pozyskane w ten sposób środki finansowe, umożliwiły przeprowadzenie wymiany wodomierzy na obszarze całej gminy. Dzięki temu

wsparciu, mieszkańcy gminy będą mogli skorzystać z nowoczesnych urządzeń pomiarowych bez ponoszenia żadnych kosztów.

W ramach projektu wymiany, wszystkie wodomierze na terenie gminy Rejowiec zostaną poddane modernizacji. Dotyczy to około 2500

sztuk wodomierzy, które znajdują się zarówno w gospodarstwach domowych, jak również w miejscach użyteczności publicznej.

Wprowadzenie nowych wodomierzy z systemem odczytu zdalnego umożliwi bardziej precyzyjne monitorowanie zużycia wody i usprawni

procesy rozliczeniowe.

Nowe wodomierze zostaną wyposażone w system odczytu zdalnego, co pozwoli na automatyczne monitorowanie zużycia wody. Dzięki

temu, gmina Rejowiec będzie miała możliwość bieżącego śledzenia zużycia oraz szybkiego wykrywania ewentualnych awarii czy

wycieków.

Do zalet systemu należy m. in. :

 - dokonywanie odczytów bez udziału właściciela posesji – na odległość, 

 - możliwość monitoringu sprawności wodomierzy głównych oraz sygnalizacja unieruchomienia wodomierza czy prób wszelkich

samodzielnych manipulacji przy wodomierzu takich jak np. przykładania magnesu itp.,. System automatycznie przekazuje informację o

wszelkich anomaliach w działaniu wodomierza do gminy, 

 - wyeliminowanie tzw. „błędu ludzkiego” przy odczycie wskazań wodomierza;

Ponadto w ramach projektu wybudowanych będzie 5 stacji do pomiaru przepływu wody wydobywanej na poszczególnych ujęciach

wody, co pozwoli na dokładniejsze monitorowanie strat wody.

Wymiana wodomierzy będzie przeprowadzana stopniowo. O terminach wymian wodomierzy w poszczególnych miejscowościach

będziemy informować na bieżąco poprzez sołtysów oraz przez aplikację mobilną My Local News – do korzystania z której gorąco

zachęcamy.
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R O Z P O C Z Ę Ł A  S I Ę  W Y M I A N A  W O D O M I E R Z Y  
N A  T E R E N I E  C A Ł E J  G M I N Y  R E J O W I E C  

N O W E  U R Z Ą D Z E N I A  Z  S Y S T E M E M  O D C Z Y T U  Z D A L N E G O

R O Z P O C Z Ę Ł A  S I Ę  W Y M I A N A  W O D O M I E R Z Y  
N A  T E R E N I E  C A Ł E J  G M I N Y  R E J O W I E C  

N O W E  U R Z Ą D Z E N I A  Z  S Y S T E M E M  O D C Z Y T U  Z D A L N E G O

Gmina Rejowiec rozpoczęła ambitny projekt wymiany wodomierzy na

terenie całej gminy. 

W ramach tej inicjatywy, przestarzałe wodomierze zostaną zastąpione

nowoczesnymi urządzeniami wyposażonymi w system odczytu zdalnego.

Program ten ma na celu modernizację i usprawnienie systemu pomiaru

zużycia wody oraz zapewnienie lepszych usług dla mieszkańców. Wartość

całego zadania wynosi 1 790 258,85 zł, z czego 1 728 673,95 zł stanowi

kwota dofinansowania z programu pn. "Regulacja i poprawa systemu

gospodarki wodociągowej w Gminie Rejowiec" dofinansowanego ze

środków Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji

Strategicznych Polski Ład. Kwota dofinansowania stanowi 96,6%

całkowitego kosztu zadania.

Przypominamy, że zgodnie z obowiązującymi przepisami ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym

odprowadzaniu ścieków oraz zgodnie z zawartą umową na dostawę wody to odbiorca wody – właściciel nieruchomości ma

obowiązek konserwować przyłącze, wraz zaworami odcinającymi i dbać o sprawność ich działania. Wymiana starych

zaworów odbywa się na koszt właściciela nieruchomości – we własnym zakresie.

W przypadku gdy podczas montażu wodomierza radiowego nastąpi awaria zużytego zaworu odcinającego lub innego

elementu instalacji, to właściciel nieruchomości jest obowiązany do przywrócenia pełnej sprawności instalacji poprzez

wymianę starych, zużytych elementów – w taki sposób by umożliwić bezproblemowy montaż nowego wodomierza. 

Pracownicy urzędu, w razie potrzeby wyłączą dopływ wody na głównej sieci by umożliwić wymianę zużytych zaworów i

innych elementów.



Poniżej wyciąg z umowy na dostawę wody

Odbiorca zobowiązuje się do:

1)     utrzymania we właściwym stanie technicznym należących do niego instalacji wodociągowych wewnętrznych oraz
winien zapewnić niezawodne działanie wodomierza głównego przez jego odpowiednie zabezpieczenie przed uszkodzeniami
mechanicznymi lub skutkami niskich temperatur, a także prawidłowe utrzymanie studzienki czy też pomieszczenia w
którym jest zamontowany oraz przed dostępem osób nieuprawnionych,

2)     natychmiastowego usunięcia awarii na przyłączu wodociągowym będącym w jego posiadaniu, jeżeli tego nie uczyni
w ciągu 5 godzin od jej wystąpienia Dostawca może usunąć awarię we własnym zakresie, a kosztem obciąży Odbiorcę
(przyłącze wodociągowe jest to odcinek łączący sieć wodociągową z wewnętrzną instalacją wodociągową z
nieruchomością odbiorcy usług wraz z zaworem za wodomierzem głównym).

Artur Krupiński UM Rejowiec
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Chcielibyśmy podkreślić, że obszary wokół miejskiego amfiteatru są objęte monitoringiem miejskim. Jesteśmy świadomi, że niektórzy

niszczą naszą wspólną własność, dlatego ważne jest, aby wiedzieć, że wszystkie te akty wandalizmu są dokładnie rejestrowane przez

kamery. Te nagrania mogą być później wykorzystane przez policję w celu identyfikacji osób odpowiedzialnych za niszczenie naszego

miejsca kultury i wspólnoty. 

To nasze wspólne dobro, nasza wspólna duma. Cieszymy się z piękna i estetyki, jakie te miejsca wprowadzają do naszego otoczenia, i

szanujmy pracę osób, które o to dbają. To jest nasze dziedzictwo, nasz skarb, który powinien przetrwać dla przyszłych pokoleń.

Ochrona miejskiego amfiteatru oraz otaczającej go infrastruktury jest zadaniem każdego z nas. Jego urok i walory przyciągają

mieszkańców oraz gości z okolicznych miejscowości, a każdy akt wandalizmu powoduje straty i rozczarowanie. 

Apelujemy więc do rodziców, nauczycieli, dorosłych - edukujmy nasze dzieci i młodzież. Zwracajmy uwagę na to gdzie przebywają

nasze dzieci i interweniujmy jeśli widzimy niewłaściwe zachowania. Przywróćmy szacunek dla miejsca, które jest naszym wspólnym

dobrem. Wszyscy jesteśmy odpowiedzialni za zachowanie tych, którzy są młodsi, a przez to bardziej podatni na negatywne wpływy.

Uczmy dzieci i młodzież szacunku do miejsca, które nazywamy naszym domem.
Urząd Miejski w Rejowcu

Miejski amfiteatr – to miejsce pełne kultury, muzyki i radości. Powstał

dla nas wszystkich – mieszkańców, którzy z dumą patrzą na tą budowlę i

z radością korzystają z jej funkcji. To w tym miejscu koncentruje się całe

życie kulturalne Rejowca i to tutaj możemy poczuć pulsującą energię

naszej społeczności.

Jednakże, niepokojące i bezmyślne akty wandalizmu stanowią coraz

większe zagrożenie dla naszej dumy, dla tego miejsca, które kochamy i

szanujemy. Dewastacja, jakiej dopuszczają się niektóre dzieci i młodzież,

niszczy to, co wspólnie budowaliśmy i co służy dobru wszystkich

mieszkańców.

Wszystko zaczyna się od małych rzeczy, od pozostawiania śmieci,

niedopałków, rzucania gum do żucia czy nawet uderzania piłką o

konstrukcję dachu. Agresja niektórych osób przekształca się w szereg

niewłaściwych działań, które prowadzą do poważnych dewastacji, jak

malowanie, podpalanie i niszczenie infrastruktury amfiteatru. Dewastacja

niestety nie kończy się tylko na amfiteatrze. Coraz częściej docierają do

nas wiadomości o rozbijanych lampach solarnych na drodze do pałacu. Te

lampy służą naszemu bezpieczeństwu, a ich niszczenie stanowi

bezpośrednie zagrożenie dla wszystkich osób, które korzystają z tej ścieżki

po zmroku.
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Na terenie kąpieliska znajduje się również drewniany pomost, zlokalizowany w północno-zachodniej części zbiornika wodnego,
zapewniający wygodny dostęp do wody dla pływaków oraz stanowiący idealne miejsce do odpoczynku.
Co ważne, bezpieczeństwo odwiedzających jest dla nas priorytetem. Kąpielisko jest strzeżone przez profesjonalnego ratownika, a jego
godziny otwarcia to 10:00-18:00. Dzięki temu wszyscy odwiedzający mogą cieszyć się letnim wypoczynkiem, mając pewność, że ich
bezpieczeństwo jest naszą troską.
Kąpielisko "Biały Rów" łączy w sobie wszystko, co niezbędne do idealnego letniego odpoczynku - piękną, piaszczystą plażę, bezpieczne
i czyste wody zbiornika, wygodny pomost do pływania oraz profesjonalną opiekę ratownika. To tutaj każdy, niezależnie od wieku i
umiejętności pływackich, może cieszyć się beztroskimi chwilami, pełnymi słońca i orzeźwiającej wody.

K Ą P I E L I S K O  " B I A Ł Y  R Ó W "  J U Ż  Z A P R A S Z AK Ą P I E L I S K O  " B I A Ł Y  R Ó W "  J U Ż  Z A P R A S Z A
Znajdujące się na terenie gminy Rejowiec, przy drodze powiatowej od ulicy Fabrycznej
w Rejowcu do miejscowości Rybie, kąpielisko "Biały Rów" to prawdziwy raj dla
wszystkich szukających odświeżającego odpoczynku podczas upalnych, letnich dni.
Plaża piaszczysta o długości 70 metrów, rozpościerająca się wzdłuż pięknej tafla
wodnej, to miejsce, gdzie miłośnicy opalania i letnich rozrywek mogą cieszyć się chwilą
relaksu i ciepłem słońca.

Akwen wodny, o maksymalnej głębokości 1,8 metra i średniej 1,1 metra, oferuje
bezpieczne warunki do kąpieli i pływania. Dno kąpieliska, opadające łagodnie w
kierunku środka zbiornika, osiąga głębokość około 1 metra na odcinku ok. 4 metrów
od linii brzegowej, zapewniając bezpieczeństwo nawet młodszym i mniej
doświadczonym pływakom.

Pszczoły są najważniejszym zapylaczem w uprawach roślin rolniczych i sadowniczych.
Wpływają one na wzrost plonów, jak również na ich jakość. Zapylanie przez pszczoły drzew i
krzewów owocowych, plantacji truskawki, maliny przyczynia się do lepszego wykształcenia
owoców o większej liczbie nasion oraz łagodniejszym zabarwieniu i lepszym smaku.
Obecność pszczoły miodnej na plantacji rzepaku powoduje wzrost plonu nawet do 30%. 

W celu zapobiegania masowym zatruciom pszczół przez niewłaściwe opryskiwanie środkami
ochrony roślin należy bezwzględnie przestrzegać poniższych zasad: 
→Nie stosować środków ochrony roślin na kwitnące rośliny uprawne i chwasty w trakcie
oblotu pszczół →Przestrzegać informacji zawartych w etykiecie każdego środka ochrony roślin 
→Dobierać preparaty o możliwie najkrótszym okresie prewencji dla pszczół 
→Stosować środki ochrony roślin w odległości nie mniejszej niż 20 metrów od pasiek 
→Dobierać środki ochrony roślin tak, aby zminimalizować negatywny wpływ zabiegów
ochrony roślin na owady zapylające.

Pszczoły, które miały kontakt ze środkiem ochrony roślin w zdecydowanej większości giną
poza ulem, dlatego prosimy o nawiązanie współpracy z pszczelarzami polegającej na
informowaniu ich o planowanych zabiegach środkami ochrony roślin! 
Zgodnie z art. 76 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 2013 roku o środkach ochrony roślin (Dz. U.
z 2018 r. poz. 1310 z późn. zm.), kto stosuje środek ochrony roślin w sposób stwarzający
zagrożenie dla zdrowia ludzi, zwierząt lub dla środowiska (...), podlega karze grzywny, a w
przypadku rażącego naruszenia przepisów zostaje wydany zakaz wykonywania zabiegów z
użyciem środków ochrony roślin. 

K O M U N I K A T
STOSOWANIE ŚRODKÓW OCHRONY ROŚLIN W SPOSÓB BEZPIECZNY DLA PSZCZÓŁ

K O M U N I K A T
STOSOWANIE ŚRODKÓW OCHRONY ROŚLIN W SPOSÓB BEZPIECZNY DLA PSZCZÓŁ

Podsumowując, rola pszczół jako kluczowych zapylaczy w ekosystemie jest nie do przecenienia. Zabezpieczanie ich życia i zdrowia to
nie tylko kwestia szacunku do natury, ale również praktyczne działanie na rzecz poprawy jakości i ilości naszych plonów. Dbajmy o
nasze małe skrzydlate przyjaciółki, przestrzegając zasad bezpiecznego stosowania środków ochrony roślin, aby nasze rośliny mogły
dalej korzystać z dobrodziejstw ich ciężkiej pracy. 

Urząd Miejski w Rejowcu
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D Z I E Ń  S T R A Ż A K AD Z I E Ń  S T R A Ż A K A
OSP

REJOWIEC

W tym roku z okazji Świętego Floriana - patrona strażaków – w dniu 3 maja o godz. 10.00 została odprawiona w kościele parafialnym
Msza święta w intencji strażaków i ich rodzin, o zdrowie oraz bezpieczne i szczęśliwe ratowanie ludzi z nieszczęść. Udział wzięły
delegacje strażaków z pocztami sztandarowymi z Rejowca i Czarnoziemi.
Mszy św. przewodniczył ks. Michał Szadziuk - wikariusz parafii rejowieckiej. W swoim kazaniu ks. Michał wiele słów skierował do
druhów OSP, jednocześnie dziękując im za codzienne czuwanie, a także za pracę na rzecz rejowieckiej parafii. 

Natomiast w dniu 6 maja o godz. 12.00 w Domu Strażaka odbyła się uroczysta zbiórka, podczas której przedstawiciel Fundacji
Świadomego Wsparcia z Lublina – Macieja Starko przekazał strażakom umundurowania bojowe, obuwie i rękawice ochronne, tak
niezbędne podczas działań ratowniczych. 

Dzień Strażaka jest także okazją aby wyróżnić zasłużonych strażaków medalami i odznaczeniami:
Odznaką Wzorowy Strażak zostali wyróżnieni:
dh Patryk Ignaciuk, dh Kamil Kondraciuk, dh Damian Kość.

Brązowym Medalem Za Zasługi dla Pożarnictwa zostali odznaczeni:
dh Dawid Karauda, dha Paulina Kowalczuk, dh Krystian Kuźmiński, dh Wojciech Skomorowski, dh Fabian Terepora.
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ZAWODY SPORTOWO – POŻARNICZEZAWODY SPORTOWO – POŻARNICZE
W dniu 21 maja br. w Siedliszczu odbyły się Międzygminne Zawody Sportowo-Pożarnicze Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu
gmin: Rejowiec, Siedliszcze oraz Rejowiec Fabryczny. Drużyny rywalizowały w trzech konkrecjach: sztafeta pożarnicza 7x50m z
przeszkodami, ćwiczenie bojowe oraz musztra. Naszą jednostkę reprezentowały dwie drużyny, męska (grupa A) i żeńska (grupa C),
które w swoich kategoriach zdobyły pierwsze miejsca.
Klasyfikacja generalna zawodów przedstawia się następująco;

Grupa A
I miejsce – OSP Rejowiec
II miejsce – OSP Kanie
III miejsce – OSP Wólka Kańska
IV miejsce – OSP Kulig 
V miejsce – OSP Siedliszcze 

Grupa C 
I miejsce – OSP Rejowiec 
Gratulujemy wszystkim uczestnikom świetnych wyników, do zobaczenia za rok na kolejnych zawodach i niech ten zapał ochotniczy
nigdy nie zagaśnie.

Ryszard Starko, Prezes Zarządu OSP Rejowiec

Brązową Odznaką Za Zasługi dla Pożarnictwa Województwa Lubelskiego zostali odznaczeni:
dh Marcin Palonka, dh Karol Sałamacha.

Życzenia strażakom złożył Burmistrz Rejowca – Tadeusz Górski, który powiedział m.in.:
„Dzień Strażaka, święto św. Floriana, patrona tych, którzy pełnią niebezpieczną, pełną zagrożeń, ale też w swoisty sposób piękną
społeczną służbę. Druhny i druhowie - składam serdeczne podziękowania w imieniu swoim jak i całej społeczności rejowieckiej za
działalność ratowniczą, bezinteresowną, społeczną i odpowiedzialną służbę, związaną z ryzykiem, wysiłkiem fizycznym i stresem,
wymagającą sprawności i umiejętności. Słowa podziękowania i najlepsze życzenia, kieruję także dla Waszych rodzin i najbliższych.
Niech Św. Florian otacza Was i Wasze rodziny swoją opieką, a służba niech przynosi Wam satysfakcję i szacunek społeczny”.

Ryszard Starko, Prezes Zarządu OSP Rejowiec
 

OSP
REJOWIEC
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Zgodnie z naszą szkolną tradycją w tym roku również zorganizowaliśmy dzień otwarty dla dzieci z Gminnego Przedszkola w Rejowcu,
które od września będą uczęszczać do klasy pierwszej. 
To spotkanie odbyło się dnia 31 maja 2023r. o godzinie 14.00. Dzieci wraz z rodzicami licznie przyszły do szkoły. Po krótkim
wystąpieniu dyrektora szkoły pani Małgorzaty Królickiej  obejrzały przedstawienie   w języku angielskim pt. ,, Snow White ‘’  w
wykonaniu uczniów klasy 3 b,  przygotowane przez panią Agnieszkę Dąbską. Następnie przedszkolaki podzielone na dwie grupy
zwiedzały szkołę. Zobaczyły salę gimnastyczną, laboratoria przyszłości oraz salę informatyczną. Potem  odwiedziłysale lekcyjne, w
których będą uczyć się w klasie pierwszej. W poznawaniu szkoły przedszkolakom pomagali uczniowie z klasy ósmej i obu klas trzecich. 
Na koniec spotkania uczestnicy otrzymali słodki poczęstunek i drobne upominki.  To spotkanie pozwoliło dzieciom poznać miejsce,
gdzie będą mogły uczyć się i bawić, a rodzicom przekonać się, że to najlepsze miejsce dla rozwoju ich dzieci.

Agnieszka Janiec – Rogowska
                                                                                                        Irena Jędruszczak  
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P R Z E D S Z K O L EP R Z E D S Z K O L E
S P A R T A K I A D A  W  R E J O W C U  F A B R Y C Z N Y MS P A R T A K I A D A  W  R E J O W C U  F A B R Y C Z N Y M

19 czerwca najstarsza grupa wraz z wychowawcami M. Kość-
Krupińską i D. Malarz wywalczyła 1 miejsce na XI Spartakiadzie
w Rejowcu Fabrycznym. Do rywalizacji stanęło 4 drużyny. Po 10
konkurencjach nasze przedszkolaki nie mieli sobie równych. Po
zakończeniu rywalizacji na dzieci czekało mnóstwo atrakcji.
Wróciliśmy z medalami, pucharem oraz dyplomem i upominkami.
Dziękujemy organizatorom za zaproszenie i rodzicom za doping.

Małgorzata Kość-Krupińska

C Z Y S T E  P O W I E T R Z E  W O K Ó Ł  N A SC Z Y S T E  P O W I E T R Z E  W O K Ó Ł  N A S
Program „Czyste powietrze wokół nas” cieszył się dużym zainteresowaniem dzieci. Chętnie
uczestniczyły w zajęciach, łatwo przyswajały informacje na temat problemu dymu tytoniowego oraz
jak unikać sytuacji, w których dzieci przebywają w pomieszczeniach zadymionych.
Dzięki zajęciom dzieci zwiększyły wiedzę dotyczącą szkodliwości dymu, obserwowały podczas wycieczki
źródła dymu, projektowały własny znaczek „Nie pal przy mnie”, rysowały różne źródła dymu,
zapoznały się z postacią Dinusia oraz namalowały wspólny plakat o tematyce antynikotynowej.
Dzieci bardzo chętnie uczestniczyły w zajęciach. Proponowane zabawy ruchowe i tematyczne
inspirowały ich wyobraźnię. Prace plastyczne wykonane podczas zajęć warsztatowych odzwierciedlały
duży poziom wiedzy dzieci oraz świadczyły o ich wrażliwości

Barbara Wójcik, Ewa Semeniuk

M A M A  I  T A T A  N A J P I Ę K N I E J S Z E  S Ł O W A  Ś W I A T AM A M A  I  T A T A  N A J P I Ę K N I E J S Z E  S Ł O W A  Ś W I A T A

Dnia w grupie 5-6 latków odbył się Dzień Rodziny. Dzieci z dużym
zaangażowaniem przystąpiły do prezentowania swoich możliwości wokalnych,
recytatorskich i ruchowych. W pięknych strojach prezentowały bogaty program
artystyczny- piosenki, tańce i życzenia dla swoich rodziców. Po występach dzieci,
na rodziców czekał słodki poczęstunek oraz własnoręcznie wykonane upominki. 

Ewa Semeniuk, Barbara Wójcik
 

D R U G I E  Ż Y C I E  Ś M I E C ID R U G I E  Ż Y C I E  Ś M I E C I
 28 kwietna odbyła się wystawa prac dzieci z grupy 5-6 latków, które
wykonały wspólnie z rodzicami. Celem było stworzenie nowej rzeczy, którą
będzie można wykorzystać praktycznie lub do dekoracji.

Barbara Wójcik, Ewa Semeniuk
 

D Z I E Ń  Z I E M ID Z I E Ń  Z I E M I
Podczas tego dnia Przedszkolaki z grupy 5-6 latków uczestniczyły w ciekawych zajęciach
edukacyjnych i zabawach badawczych. Wykonały pracę plastyczną zachęcającą do ochrony
Ziemi. Dzieci już wiedzą, że dla dobra naszej planety należy: sadzić drzewa i pielęgnować
rośliny; dbać o przyrodę; oszczędzać wodę i prąd; segregować śmieci i ograniczać zużycie
plastiku.

Barbara Wójcik, Ewa Semeniuk
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GOK RejowiecGOK Rejowiec
SPOTKANIE KÓŁ GOSPODYŃ WIEJSKICH I WŁADZ MIASTASPOTKANIE KÓŁ GOSPODYŃ WIEJSKICH I WŁADZ MIASTA

" C A Ł Y  Ś W I A T  J A K  J E D E N  W I E L K I . . . R E J O W I E C ? "  " C A Ł Y  Ś W I A T  J A K  J E D E N  W I E L K I . . . R E J O W I E C ? "  

22 kwietnia, Gminny Ośrodek Kultury w Rejowcu tętnił życiem, stając się
miejscem spotkania dla miłośników sztuki filmowej. W ramach jednodniowego
kina, zorganizowanego wspólnie ze Szkołą Podstawową, pasjonaci srebrnego
ekranu mieli okazję podzielić się swoim entuzjazmem i wziąć udział w projekcji
filmowej.
Centralnym punktem programu było premierowe pokazanie filmu "Cały Świat
jak jeden wielki... Rejowiec?". Produkcja ta, stworzona przez młodych
filmowców w ramach szkolnego laboratorium filmowego, oparta na twórczości
Isaaca Bashevisa Singera, spotkała się z entuzjastycznym odbiorem. Film
stanowił nie tylko dowód talentu i kreatywności młodych ludzi, ale także
ukazał bogactwo kulturowe naszego miasta, jego dziedzictwo i pamięć o
żydowskich mieszkańcach.
Przed seansami, widzowie mieli okazję zgłębić tajemnice historii Rejowca.
Program wydarzenia obejmował również prezentację innych filmów
zrealizowanych przez utalentowanych uczniów w ramach konkursów filmowych.
Wiele z nich zdobyło najwyższe nagrody, co po raz kolejny potwierdza wysoki
poziom ich twórczości.
Za opiekę nad młodymi filmowcami i motywowanie ich do twórczego działania
odpowiedzialny jest Pan Tomasz Praczuk. Dzięki niemu kultura filmowa w
Rejowcu nie jest zapomniana.

Na fali sukcesu już po premierze dowiedzieliśmy się, że film "Cały Świat jak
jeden wielki... Rejowiec?" zdobył I miejsce w kategorii praca
filmowa/fotograficzna/podcast na XXI Powiatowym Konkursie Filmowym w
Krasnymstawie. Serdecznie gratulujemy młodym twórcom!

Karolina Lipińska-Woźniak

W Gminnym Ośrodku Kultury w Rejowcu, dnia 17 kwietnia, miało miejsce niezwykle istotne spotkanie, które skupiło się na

inicjatywach, działaniach bieżących oraz dalszej współpracy pomiędzy przedstawicielami Kół Gospodyń Wiejskich a władzami miasta.

Wydarzenie to stanowiło doskonałą okazję do dyskusji na temat różnorodnych kwestii dotyczących życia codziennego, problemów,

szans i pomysłów na przyszłość.

Wśród gości specjalnych, którzy wzięli udział w spotkaniu, znaleźli się szanowani politycy: Poseł na Sejm RP Iwona Kozłowska, Poseł

na Sejm RP Waldy Dzikowski oraz Senator Jerzy Wcisła. Ich obecność dodatkowo podkreśliła wagę tego wydarzenia i zaangażowanie

w rozwój lokalnej społeczności.

Spotkanie było nie tylko miejscem wymiany myśli i poglądów, ale również doskonałą okazją do poruszenia trudnych tematów oraz

omówienia kwestii istotnych dla mieszkańców. Obecni uczestnicy mieli możliwość zaprezentowania swoich pomysłów, wniosków i

doświadczeń, co przyczyniło się do owocnej dyskusji.

Cieszymy się, że spotkanie zyskało tak dużą frekwencję, a uczestnicy aktywnie wzięli w nim udział. Dziękujemy wszystkim za liczne

przybycie oraz zaangażowanie w rozwój naszej społeczności lokalnej. Ta wyjątkowa inicjatywa jest świetnym przykładem na to, jak

ważna jest współpraca i dialog pomiędzy różnymi podmiotami społecznymi dla naszej wspólnej przyszłości.



Podsumowaniem tych inspirujących działań było warsztatowe spotkanie, poświęcone śpiewaniu hymnu Polski. Kapelmistrz Orkiestry
Dętej, Mariusz Cichosz, poprowadził uczestników w nauce śpiewania hymnu wraz z akompaniamentem orkiestry. To było wyjątkowe
doświadczenie, które pozwoliło nam jeszcze bardziej zbliżyć się do naszej ojczyzny i jej wartości.

Całe wydarzenie odbyło się w ramach cyklu "Rejowiec dla Biało-Czerwonej", dofinansowanego ze środków biura "Niepodległa" w
ramach Programu Dotacyjnego "Symbole Narodowe RP". Chcielibyśmy serdecznie podziękować wszystkim uczestnikom, którzy brali
udział w tych wyjątkowych warsztatach. Wasza obecność i zaangażowanie sprawiły, że te wydarzenia były niezapomniane!

To wspólne świętowanie narodowe ukazuje, jak ważne jest dla naszego społeczeństwa pielęgnowanie tradycji, wartości i symboli
naszej ojczyzny. Dzięki takim inicjatywom jak te, budujemy więzi społeczne, rozwijamy kreatywność i wzmacniamy poczucie
tożsamości narodowej.

Uczestnikami warsztatów byli: dzieci uczęszczające na zajęcia plastyczne i muzyczne w GOK, panie należące do Kół Gospodyń Wiejskich,
zespół "Avista", Gminna Orkiestra Dęta, uczniowie i nauczyciele ze Szkoły Podstawowej im. Mikołaja Reja w Rejowcu, przedszkolaki z
Gminnego Przedszkola w Rejowcu, pensjonariusze i opiekunowie Domu Pomocy Społecznej w Rejowcu oraz mieszkańcy Rejowca.
Serdecznie dziękujemy za wsparcie tej inicjatywy i liczymy na kolejne wspólne działania w przyszłości.

Karolina Lipińska-Woźniak
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R E J O W I E C  D L A  B I A Ł O - C Z E R W O N E JR E J O W I E C  D L A  B I A Ł O - C Z E R W O N E J

Gminny Ośrodek Kultury w Rejowcu w tym roku jest aktywnym uczestnikiem różnych
programów rządowych, starając się o dotacje, które umożliwiają realizację
innowacyjnych działań. Nasza determinacja i zaangażowanie przyniosły oczekiwane
rezultaty, gdyż udało się pozyskać finansowanie z programu "Symbole narodowe RP"
przyznawanego przez biuro "Niepodległa". To wyjątkowe wsparcie otworzyło drzwi do
zrealizowania serii interesujących warsztatów, które cieszyły się zainteresowaniem w
społeczności lokalnej. 

Pierwszym działaniem w ramach tego cyklu było szycie kokard narodowych. Wraz z
uczestnikami, mieliśmy możliwość stworzenia pięknych symboli naszej tożsamości
narodowej. Każda kokarda była wyjątkowa i pełna patriotycznego ducha. 
Kolejnym punktem programu były warsztaty wyrabiania wianków narodowych.
Wszyscy uczestnicy mieli okazję nauczyć się tradycyjnych technik tworzenia wianków,
które ozdobiły nasze głowy w biało-czerwone barwy. To był nie tylko czas
kreatywności, ale również okazja do zbliżenia się do naszych korzeni i tradycji. Ten
cykl zajęciowy poprowadziła Pani Honorata Ziółek z KGW Bańkowszczyzna.
Następnie przyszedł czas na malowanie patriotycznych koszulek. Dzieci mogli wyrazić
swoją miłość do kraju poprzez tworzenie unikalnych wzorów na koszulkach. To było
niesamowite doświadczenie, które podkreślało naszą jedność i dumę z bycia Polakami.
Zajęcia prowadził Pan Marek Pukas.



R E J O W I E C  D L A  B I A Ł O - C Z E R W O N E JR E J O W I E C  D L A  B I A Ł O - C Z E R W O N E J
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Podczas warsztatów szycia kokard narodowych uczestnicy mieli wyjątkową okazję do wyrażenia swojej miłości do ojczyzny poprzez
tworzenie pięknych symboli naszej tożsamości narodowej. W atmosferze twórczej inspiracji, każda kokarda była wyjątkowa i pełna
patriotycznego ducha. Był to nie tylko czas nauki umiejętności szycia, ale także okazja do odkrywania wspólnych wartości i dumy z
bycia Polakami.

Warsztaty tworzenia wianków narodowych były pełne inspirujących chwil, podczas których uczestnicy ozdobili wianki w biało-
czerwone barwy, oddając hołd polskim tradycjom. Malowanie patriotycznych koszulek pozwoliło dzieciom wyrazić miłość do kraju i
kreatywnie ukazać swoje uczucia w unikalnych wzorach na koszulkach. Na podsumowujących projekcie warsztatach śpiewania hymnu
Polski, uczestnicy wzięli udział w wspólnym występie z orkiestrą dętą.
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N I E Z A P O M N I A N Y  D Z I E Ń  D Z I E C K AN I E Z A P O M N I A N Y  D Z I E Ń  D Z I E C K A
W dniu 1 czerwca, w wyjątkowe święto wszystkich dzieci, Gminny Ośrodek Kultury wraz
ze Szkołą Podstawową im. Mikołaja Reja w Rejowcu zorganizował niezwykłą zabawę,
która w pełni oddawała radość i radość dzieciństwa.
Dzień rozpoczęliśmy od seansu filmowego, który dostarczył dzieciom mnóstwo
fascynującej wiedzy i przygody. Wraz z bohaterami filmu, uczniowie odkrywali nowe
światy i przeżywali niezapomniane chwile pełne magii i emocji.

Następnie przyszedł czas na rywalizację na świeżym powietrzu. Dzieci wzięły udział w
różnorodnych zabawach i konkurencjach, które pełne były śmiechu, radości i zdrowej
rywalizacji. Wszyscy uczestnicy mieli okazję wykazać się swoimi umiejętnościami,
energią i zapałem do wspólnych aktywności.

To jednak nie wszystko! Dzięki hojności firmy Lubella, każde dziecko mogło rozkoszować
się pysznymi paluszkami, które zostały specjalnie zasponsorowane na tę wyjątkową
okazję. Smakowite przekąski dodatkowo wzmocniły atmosferę radości i uczyniły ten
dzień jeszcze bardziej wyjątkowym.

Dziękujemy wszystkim, którzy wzięli udział w tym niezapomnianym dniu.
Wychowawczyniom klas I-III: Pani Annie Prus, Pani Ewie Nowak, Pani Dorocie
Bednarskiej, Pani Agnieszce Janiec-Rogowskiej, Pani Agacie Kurban oraz Pani Irenie
Jędruszczak. Dziękujemy uczniom klas I-III, wasze uśmiechy, radość i entuzjazm
dodawały nam sił i pokazywały, jak ważne jest celebrowanie dzieciństwa i radości
każdego dnia. Ten wyjątkowy Dzień Dziecka był okazją do tworzenia pięknych
wspomnień i budowania więzi.

Niech te piękne chwile pozostaną na zawsze w sercach naszych maluchów i
przypominają im, jak wyjątkowe są. Wspólnie stwarzamy atmosferę pełną miłości,
wsparcia i radości, która jest nieodłączną częścią dzieciństwa.

4 2 . M A Ł Y  K O N K U R S  R E C Y T A T O R S K I4 2 . M A Ł Y  K O N K U R S  R E C Y T A T O R S K I
Wydarzenie to zgromadziło utalentowanych uczestników, którzy z pasją i
zaangażowaniem prezentowali wybrane wiersze. Ich interpretacje, pełne
emocji, zachwyciły publiczność oraz jury.
Wyróżnienie za swoją prezentację otrzymała Anna Nawrocka. Jej
interpretacja była poruszająca, pełna pasji i emocji. 
Natomiast nominację do kolejnego etapu konkursu otrzymał Błażej
Tkaczyk. Jego wystąpienie, pełne wrażliwości i artystycznej duszy, okazało
się być wyjątkowe.
Chcielibyśmy również podziękować wszystkim uczestnikom, którzy podjęli
wyzwanie i wzięli udział w konkursie. Wystąpienia były niezwykle
inspirujące i pełne talentu. Jest to najlepsza nagroda dla nas jako
organizatorów - widzieć rozwijające się talenty i pasje młodych ludzi.
Nie możemy pominąć podziękowań dla wszystkich, którzy wspierali
naszych młodych artystów. Bez Was, rodziców, nauczycieli i przyjaciół, nie
byłoby możliwe zrealizowanie tak wspaniałego wydarzenia.

Karolina Lipińska-Woźniak



2 9 . P R Z E G L Ą D  P I O S E N K I  I  P R Z Y Ś P I E W K I  L U D O W E J2 9 . P R Z E G L Ą D  P I O S E N K I  I  P R Z Y Ś P I E W K I  L U D O W E J

ZESPÓŁ "UNISONO" Z REJOWCA FABRYCZNEGO
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Wyjątkowo, w tym roku, scena Amfiteatru Miejskiego stała się tłem dla 29. Regionalnego
Przeglądu Piosenki i Przyśpiewki Ludowej. Organizatorzy zdecydowali, że piękno plenerowej
scenerii i przestrzeń amfiteatru w pełni wykorzystają potencjał wydarzenia i pozwolą na
dotarcie z kulturą ludową do szerszej publiczności.
Mimo początkowych kaprysów pogody, deszcz nie zdołał zagłuszyć kolorowego folkloru, a
gdy pojawiło się słońce, atmosfera stała się jeszcze cieplejsza. Wydarzenie, które rozpoczęło
festyn "Bawmy się w Pokoju, Silni Razem!", przyciągnęło tłumy miłośników tradycji
regionalnej.
Konkurs przyniósł publiczności niezapomniane emocje. Pierwsze miejsce zdobyły zespoły
"Koral" z Kamienia oraz "Polesie" z Borowicy, drugie miejsce przypadło "Swojskiej Nucie" z
Rejowca Fabrycznego i "Kresowiankom" z Włodawy, a trzecie - "Unisono" z Rejowca
Fabrycznego oraz "Uroczysku" z Krasnegostawu.
Wyróżnienia zdobyły zespoły "Radość" z Liszna, "Sami Swoi" z Rejowca oraz "Echo" z
Gołębia.
Z nieukrywaną dumą i radością gratulujemy wszystkim uczestnikom za ich niesamowite
występy i zaangażowanie. 29. Regionalny Przegląd Piosenki i Przyśpiewki Ludowej to bez
wątpienia wydarzenie, które na długo zapadnie w pamięci zarówno widzów, jak i
uczestników.

W E R N I S A Ż  W Y S T A W Y  P O P L E N E R O W E JW E R N I S A Ż  W Y S T A W Y  P O P L E N E R O W E J
1 lipca, w Gminnym Ośrodku Kultury miało miejsce wyjątkowe wydarzenie - wystawa kończąca plener malarski im. Grzegorza
Gwardiaka.
Wystawa ta była okazją dla twórców z Chełma, Krasnegostawu, Rejowca, Rejowca Fabrycznego oraz innych miejscowości w naszym
regionie do zaprezentowania swoich dzieł. Było to istotne wydarzenie na naszej lokalnej scenie kulturalnej, które pozwoliło wielu
artystom pokazać swoją twórczość. Nasze miasto z dumą gościło to wydarzenie, gromadząc różne twórcze dusze i prezentując piękno
sztuki w najróżniejszych ujęciach. 

Wśród gości obecny był Burmistrz Rejowca, który osobiście podziękował artystom za ich talent i wkład w rozwijanie kultury w naszej
okolicy. Podczas tego wydarzenia, nie tylko można było podziwiać najnowsze dzieła artystów, ale również zostało rozdane kilka
obrazów z poprzednich plenerów. Cieszymy się, że te prace teraz ozdabiają domy szczęśliwych laureatów.
Należy zaznaczyć, że wystawa nie miała żadnego politycznego charakteru, ani nie promowała żadnego ugrupowania czy ideologii. To
wydarzenie pokazuje, że sztuka jest ponad wszelkimi podziałami, łącząc ludzi różnych poglądów i doświadczeń.

Za organizację tego wyjątkowego wydarzenia odpowiedzialna była wspaniała ekipa pracowników GOK, która od roku 2022 pracuje w
składzie: Karolina Lipińska-Woźniak, Anna Miazgowska, Irena Falenta. Dziękujemy za wspaniały odbiór naszej pracy!

Karolina Lipińska-Woźniak

KAPELA LUDOWA "SAMI SWOI" Z REJOWCA
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K O N K U R S  " K O L O R O W Y  G O K "K O N K U R S  " K O L O R O W Y  G O K "

W tętniącym życiem okresie letnim, aż 60 młodych eksploratorów w wieku od 7 do
13 lat, podzielonych na 4 grupy wiekowe, bierze udział w półkoloniach letnich
organizowanych przez Gminny Ośrodek Kultury. Te letnie przygody, pod okiem
doświadczonych wychowawców, zapewniają dzieciom niezapomniane wakacje pełne
wrażeń i cennych lekcji.

Młodzi odkrywcy mają okazję odwiedzić wiele interesujących miejsc na
Lubelszczyźnie. Zaczynając od tajemniczych Chełmskich Podziemi Kredowych, przez
malowniczy Poleski Park Narodowy, aż do fascynującego Lotniska w Świdniku i
edukacyjnego Muzeum Cebularza. Każde z tych miejsc zapewnia dzieciom nie tylko
doskonałą rozrywkę, ale również pozwala poszerzyć horyzonty i nauczyć się czegoś
nowego.

Jednak półkolonie to nie tylko podróże edukacyjne, ale również radosne chwile
spędzone na świeżym powietrzu. Stajnia "Kucyki Pysi" to prawdziwa gratka dla
małych miłośników koni, a gospodarstwo agroturystyczne "Arka" oferuje szereg
atrakcji, które sprawiają, że dzieci mogą bliżej poznać życie na wsi.

A dla tych, którzy uwielbiają pluskać się w wodzie, nie może zabraknąć dnia w Parku
Wodnym w Chełmie. To miejsce, uwielbiane przez dzieci, gwarantuje mnóstwo
zabawy i orzeźwienia podczas letnich upałów.

Bez wątpienia, to będą niezwykle cenne i niezapomniane wspomnienia z wakacji.
Przygoda, edukacja i zabawa to trzy słowa, które najlepiej opisują te półkolonie
letnie. A śmiechy i uśmiechy na twarzach dzieci są najpiękniejszym dowodem, że
warto organizować takie wydarzenia.

Karolina Lipińska-Woźniak

P Ó Ł K O L O N I E  L E T N I EP Ó Ł K O L O N I E  L E T N I E

 Nagrody w konkursie "Kolorowy GOK" rozdane! 
Serdecznie gratulujemy wszystkim, którzy wzięli udział w
konkursie i dzielili się swoimi barwnymi pomysłami.
Chcielibyśmy szczególnie podziękować laureatom, którzy
zostali uhonorowani wyróżnieniami za swoje wyjątkowe
pomysły umiejętności artystyczne. Nagrody otrzymali:
Michał Pawelec, Klaudia Górna, Mikołaj Górny,
Bartłomiej Dzik, Dawid Dzik, Mateusz Dzik.
Dziękujemy wszystkim za udział, zaangażowanie i wkład
w nasz kolorowy świat. Wasza twórczość artystyczna jest
nieoceniona.
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S O Ł E C T W AS O Ł E C T W A
Niedziałowice

W marcu br. Stowarzyszenie „NASZE NIEDZIAŁOWICE” złożyło wniosek o przyznanie wsparcia

w ramach programu „MIKRODOTACJE PROMENADA S 12” realizowanego przez

Stowarzyszenie Lokalna Grupa Działania PROMENADA S 12 z siedzibą w Rejowcu

Fabrycznym. Na 42 złożone wnioski przyznano dofinansowanie 29 podmiotom, w tym

Stowarzyszeniu „NASZE NIEDZIAŁOWICE” w kwocie 8 tys. zł. na realizację projektu pn.

„Niedziałowice atrakcyjne turystycznie”. Celem zadania jest utworzenie na terenie wsi

Niedziałowice kompleksowego miejsca obsługi rowerzystów, w tym samoobsługowej stacji

naprawy rowerów, stojaków i ławek oraz tablicy informacyjnej z opisem miejscowości.

Dodatkowo w ramach projektu zostaną wydrukowane kartki pocztowe z wizerunkiem wsi z

przeznaczeniem dla mieszkańców oraz osób odwiedzających wieś.       

Projekt „Niedziałowice atrakcyjne turystycznie” finansowany jest w ramach programu

„MIKRODOTACJE PROMENADA S 12”.

S T O W A R Z Y S Z E N I E  „ N A S Z E  N I E D Z I A Ł O W I C E ”  
Z  P I E R W S Z Y M  S U K C E S E M  N A  K O N C I E !

S T O W A R Z Y S Z E N I E  „ N A S Z E  N I E D Z I A Ł O W I C E ”  
Z  P I E R W S Z Y M  S U K C E S E M  N A  K O N C I E !

„Bądź zmianą, którą pragniesz ujrzeć w świecie” -

M.K. Gandhi

Wiosna to czas porządków i zmian, a te najlepiej

zacząć od własnego podwórka i okolicy. Na terenie

sołectwa Niedziałowice wiosenne zmagania ze

śmieciami poczyniono na terenie lasu oraz starego

cmentarza na skraju wsi (Mogiłki), gdzie uzbierano

kilka worków potłuczonego szkła. Teren cmentarzyska

od kilku lat sukcesywnie sprzątany jest przez

mieszkańców, przy wsparciu i zaangażowaniu władz i

pracowników Urzędu Miejskiego.
Autor : ahb, Niedziałowice

S P R Z Ą T A N I E  Ś W I A T A  W  N I E D Z I A Ł O W I C A C HS P R Z Ą T A N I E  Ś W I A T A  W  N I E D Z I A Ł O W I C A C H

Sołtys wsi Niedziałowice oraz Zarząd Stowarzyszenia „NASZE NIEDZIAŁOWICE”

zwracają się z prośbą do mieszkańców sołectwa Niedziałowice, mieszkańców

Gminy Rejowiec oraz wszystkich innych osób, o przekazanie materiałów (stare

dokumenty, fotografie) dotyczących Ochotniczej Straży Pożarnej  w

Niedziałowicach. Materiały są potrzebne do opracowania informacji na tablicę

upamiętniającą OSP Niedziałowice planowanej do ustawienia w ramach realizacji

funduszu sołeckiego.

Materiały prosimy dostarczać do Sołtysa wsi Niedziałowice i Prezesa

Stowarzyszenia „NASZE NIEDZIAŁOWICE” lub do Urzędu Miejskiego w Rejowcu.

Z serdecznym pozdrowieniem, 

Monika Terepora, Sołtys Niedziałowic,

 Weronika Wójcik, Prezes Stowarzyszenia „NASZE NIEDZIAŁOWICE”

P R O Ś B A  D O  M I E S Z K A Ń C Ó WP R O Ś B A  D O  M I E S Z K A Ń C Ó W
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S O Ł E C T W AS O Ł E C T W A
Wól.ka Rejowiecka

W Świetlicy w Wólce Rejowieckiej odbyły się dwa bardzo uroczyste wydarzenia. Pierwszym z nich było uroczyste świętowanie X
rocznicy działalności Koła Gospodyń Wiejskich. To niezwykle ważne wydarzenie przyciągnęło licznych sympatyków, którzy chcieli
wspólnie uczcić i podziękować za dziesięć lat owocnej działalności. Koła Gospodyń Wiejskich odgrywają kluczową rolę w lokalnych
społecznościach, integrując mieszkańców, propagując tradycje, kultywując polskie zwyczaje i umacniając więzi między ludźmi.
Tegoroczne obchody były okazją do wspomnień, podziękowań i podsumowania osiągnięć, które wniosły wartość i piękno w życie wsi
Wólka Rejowiecka.
Drugim uroczystym wydarzeniem było zakończenie majówek. Mieszkańcy wspólnie świętowali, podczas wspólnego spotkania w
świetlicy. Wydarzenie to miało na celu zjednoczenie społeczności lokalnej i stworzenie okazji do spędzenia czasu w miłej atmosferze. 

Leonów

Jak co roku sołtys i radna Leonowa zorganizowały festyn rodzinny,
który odbył się 04.06.2023r. Na który wszyscy bardzo czekali a
zwłaszcza dzieci, dla których czekało moc atrakcji między innymi
dmuchana zjeżdżalnia, słodki poczęstunek a także upominki.
Wszyscy świetnie się bawili. Dziękujemy wszystkim za przybycie i
wspaniałą zabawę.

Sołtys Bożena Krzyżanowska,
Radna Bożena Jagiełło.

F E S T Y N  R O D Z I N N YF E S T Y N  R O D Z I N N Y

Rybie

W dniu 3 czerwca, w malowniczej wsi Rybie, lokalna społeczność miała okazję celebrować Dzień Dziecka w wyjątkowy sposób. Sołtys 
 wsi Magda Harań wspólnie z Kołem Łowieckim "Sokół 4" z Rejowca zorganizowali wydarzenie pełne radości, zabawy i śmiechu,
dedykowane najmłodszym mieszkańcom.
Celem tej inicjatywy było nie tylko upamiętnienie Międzynarodowego Dnia Dziecka, ale także promowanie aktywności na świeżym
powietrzu i integracja społeczności. Organizatorzy przygotowali szereg atrakcji, które sprawiły, że każde dziecko znalazło coś dla siebie.

A K T Y W N Y  D Z I E Ń  D Z I E C K AA K T Y W N Y  D Z I E Ń  D Z I E C K A
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Hruszów
P O W I T A N I E  W A K A C J IP O W I T A N I E  W A K A C J I

W dniu rozpoczęcia wakacji, we wsi Hruszów, odbyło się wyjątkowe wydarzenie pełne radości, śmiechu i energii. Z inicjatywy Sołtys
wsi, Pani Alicji Książek, zorganizowano niezapomniane zabawy dla dzieci, mające na celu uczczenie początku zasłużonego odpoczynku
po ciężkim roku szkolnym.
Impreza rozpoczęła się od emocjonujących zawodów w przeciąganiu liny, które przyciągnęły nie tylko najmłodszych, ale również
dorosłych chcących przypomnieć sobie ducha dzieciństwa. Dzieci mogły również rywalizować w innych grach zespołowych. Na koniec
wszyscy uczestnicy spotkali się na wspólnym poczęstunku.

Organizacja 3 czerwca Dnia Dziecka dla około 100 naszych najmłodszych mieszkańców była prawdziwą przyjemnością. Dzień pełen
atrakcji i uśmiechów, który na długo zostanie w naszej pamięci.
Nasi uczestnicy bawili się do woli, korzystając z dmuchanych zjeżdżalni, które wzbudziły w nich olbrzymie emocje. Dzieci cieszyły się
także licznymi przysmakami - popcornem, watą cukrową, lodami i pizzą. Nie zabrakło również różnego rodzaju gier i zabaw, które
dopełniły atmosferę radości.
Sukces tego wydarzenia zawdzięczam hojności Pana Michała i Pani Patrycji Stępień, właścicieli sklepu "Chorten", którzy ofiarowali
przekąski dla dzieci. Nieocenione wsparcie udzielił nam również Urząd Miejski w Rejowcu.
Z pełnym przekonaniem mogę powiedzieć, że Dzień Dziecka w Maryninie był wydarzeniem wyjątkowym i pełnym radości. Z głębi serca
pragnę podziękować wszystkim, którzy przyczynili się do sukcesu tej niezapomnianej imprezy.

Andrzej Lewczuk

Marynin
D Z I E Ń  D Z I E C K AD Z I E Ń  D Z I E C K A



"PODZAMCZE" Z MEŁGWI

KAPELA "UROCZYSKO" Z KRASNEGOSTAWU "ALE BABKI" Z KAPELĄ

"JARZĘBINA" Z SAWINA

"KRESOWIANKI" Z WŁODAWY

"SWOJSKA NUTA" Z REJOWCA FABRYCZNEGO KAPELA LUDOWA Z TRAWNIK

"AKORD" Z RUDEJ HUTY
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